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Onderwerp: 1e resultaat zoektocht onderbouwing van de inzet op baten voor de regio van de 

toekomstige oliewinning
Bijlagen: 11B Rapport Quick scan verdeling rijksmiddelen 23 juni.pdf; 

33ef77ab629erapport_gaswinning_groningen_nl_interactief.pdf; 
Reactie+minister+EZ.pdf; 
Rapport+Besteding+aardgasbaten+feiten+cijfers+en+scenario's.pdf; Advies 
Mijnraad afbouw Groningenveld.pdf

Dag , 

Ik heb nog niet gevonden waar je naar vroeg (advies mijnbouwraad / mijnraad inzake verdeling aardgasbaten) maar 
vond wel dit: 

Besteding van aardgasbaten: feiten, cijfers en scenario's | Rapport | Algemene Rekenkamer en zie ook de links 
daarbij onderaan (discussie op Rijksniveau 2014) 

En inzake de regionale verdeling: 
Fonds Economische Structuurversterking - Wikipedia 

Zie verder de bijgevoegde rapporten. 

Het tweede rapport (van de Onderzoeksraad voor de Veiligheid) maakt op de pagina’s 57 en 80 melding van de 
scheve verdeling tussen lusten en lasten voor de regio. Er wordt o.a. verwezen naar het Quickscan-rapport uit 2006 
(!) dat ik los heb bijgevoegd. 

Het FES is dus al lange tijd opgeheven. Voordeel van zo’n fonds is dus wel dat het mogelijk is (mits goed 
georganiseerd) toezicht te houden op de bestedingen. 

Toch voor je beeld ook nog twee andere documenten bijgevoegd, er was in 2014 ook een discussie met de 
Rekenkamer over dit onderwerp, die stond blijkbaar een “Noors model” voor. De minister van EZ toen nadrukkelijk 
niet. 

In het advies van de Mijnraad over de afbouw van het Groningenveld (ook als bijlage bijgevoegd) staat wel een 
passage over “genoegdoening” (pagina’s 10, 11 en 13) echter zonder verdere uitwerking/voorstellen. 

In het Ontwerp-Vaststellingsbesluit van de minister van EZK over de winning (zie Ontwerp-vaststellingsbesluit 
Groningen gasveld 2020-2021 (rvo.nl)) wordt melding gemaakt van Toukomst (zie pag. 61), dat is een van de 
instrumenten die nu worden ingezet om de regio meer te laten meeprofiteren en daarmee het draagvlak weer wat 
op te bouwen (totaal 100 miljoen euro). Zie ook Toukomst - Krachten bundelen voor Groningen. Deel van het 
Nationaal Programma Groningen waarin het Rijk blijkbaar 1,15 miljard investeert, zie Wat is en doet het Nationaal 
Programma Groningen? 
Hoeveel % die 1,15 miljard is van de totale aardgasbaten over bijv het tijdvak 2015 -2022 kunnen we ongetwijfeld 
achterhalen, evenals de wijze waarop dit bedrag is uitonderhandeld en of dit alles is aan compensatie (los van het 
schadeherstel enz.). 

Tot slot biedt ook dit rapport nog nuttige inzichten inzake de inkomsten in NL voor de overheid vanuit alle 
mijnbouw-activiteiten; er blijkt uit dat ruwweg de helft van de inkomsten bij de NAM vandaan komen, de andere 
vanuit EBN (netbeheer): 






